
Protokół nr 3/2015 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 23 lutego 2015 r., w godz. 13
00

 – 14
05

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na V Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 2/2014 z dnia  

4 lutego 2015 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Oświaty i Kultury zaopiniowała następujące  projekty uchwał Rady Powiatu w 

Białogardzie na V Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) „Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2015 – 2018”, co 

przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie „Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz 

ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2015 – 2018”. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał czy w budżecie 

Powiatu Białogardzkiego są środki finansowe na realizację w/w programu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że to nie jest obwarowane wydatkami   

finansowymi z budżetu powiatu.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko oświadczył, że w programie 

zapisane jest np. realizacja programu „Bezpieczna droga do szkoły” – opracowanie 

materiałów informacyjnych, zakup i przekazywanie uczniom elementów odblaskowych. 

Źródło finansowania – budżet gminy i starostwa.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że starostwo w ramach Rady 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego może korzystać z takich materiałów. Pozyskane materiały 

w ubiegłym roku zostały przekazane policji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko oświadczył, że chciałby, aby 

starostwo zakupiło dla  straży miejskich funkcjonujących na terenie Powiatu Białogardzkiego 

100 kamizelek odblaskowych i 100 odblasków. Zdaniem radnego jeśli ustalany jest program 

to powinny za tym iść środki finansowe. Dodał, że straż miejska w zeszłym roku rozdała 200 

kamizelek i 2000 odblasków i zdaniem radnego jest to kropla w morzu potrzeb. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przypomniał radnemu, że przy sporządzaniu wniosku 

trzeba podać źródło jego finansowania.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że w tabeli 

napisane jest - źródło finansowania starostwo. Zdaniem radnego z tego wynika, że starostwo 

ma na ten cel środki.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że powiat w ramach środków 

zabezpieczonych na promocję może przeznaczyć ich część na w/w działania. Dodał, że będzie 

uruchomiony kolejny program z Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego i Powiatowa Rada 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego wystąpi o materiały promocyjne i odblaskowe.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał kiedy ten  program 

będzie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że ten program jest corocznie 

uruchamiany.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał czy należy przez to 

rozumieć, że wniosek przez niego zgłoszony zostanie w tej sytuacji przez Zarząd Powiatu 

odrzucony.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że straż miejska nie jest zadaniem 

powiatu tylko gminy. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał dlaczego więc bierze 

się straż miejską do realizacji zadań powiatu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że omawiany program koordynuje 

zadania na terenie całego powiatu, a straż miejska w imieniu gminy realizuje zadania z 

zakresu bezpieczeństwa.  

Radny – Bogusław Stanczewski zapytał czy nie można by było zawrócić się do włodarzy 

gmin wychodzących w skład naszego powiatu o stworzenie w/w program z jednoczesnym 

partycypowaniem w kosztach.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że powyższy program został 

stworzony we współpracy z poszczególnymi gminami. Dodał, że we wrześniu 2014 roku 

starostwo pozyskało środki finansowe za które zakupiło kamizelki i odblaski dla uczniów klas 

pierwszych szkół podstawowych z terenów wiejskich. Poinformował, że w zeszłym tygodniu 

odbył się konwent wójtów i burmistrzów powiatu białogardzkiego. Podczas w/w spotkania  

włodarze poszczególnych samorządów podkreślali ilość swoich zadań i informowali o braku 

środków.  

Radny – Bogusław Stanczewski oświadczył, że w omawianym programie znajdują się takie 

hasła, które bez skoordynowania działań nie da się wykonać  np. dostarczenie mieszkańcom 

powiatu informacji w formie broszury lub cyklicznie ukazujących się informacji w 

Białogardzkiej Telewizji Kablowej o procedurach postępowania dla osób znajdujących się w 

sytuacji wystąpienia zagrożeń.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w tej sytuacji uruchamiane są 

środki z rezerwy budżetowej powiatu na działalność kryzysową.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

„Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 

obywateli i porządku publicznego na lata 2015 – 2018”. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie „Powiatowego 

programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 

publicznego na lata 2015 – 2018”. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 1 głos, wstrzymujące – 2 głosy 

zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie „Powiatowego programu 

zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 

publicznego na lata 2015 – 2018”, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 
 

 

b) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2015, co 

przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 

rok 2015. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2015. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 

rok 2015, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

 

c) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 

2015, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w 

Białogardzie na rok 2015. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w 

Białogardzie na rok 2015 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

d) ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015, co 

przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 

2015. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ramowego planu 

pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ramowego planu 

pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 

2015 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

 

e) zasad używania flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik 

nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie zasad używania flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał czy na swoim 

podwórku może wywiesić flagę Powiatu Białogardzkiego.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto oświadczył, że należy złożyć wniosek w tej 

sprawie.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał jakie są konsekwencje 

używania np. flagi czy herbu na zawodach sportowych bez pozwolenia. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto oświadczył, że zgodnie z projektem w/w 

uchwały  używanie flagi, czy też herbu powiatu powinno się odbywać po uzyskaniu zgody.  

Poinformował, że do projektu w/w uchwały dołączony jest wzór wniosku w tej sprawie.  

Radny – Marek Anusz zapytał jak to funkcjonowało w poprzednich latach. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że do tej pory ta sprawa nie była 

uregulowana. Niedawno do starostwa wypłynął oficjalny wniosek odnośnie wyrażenia zgody 

na umieszczenie herbu Powiatu Białogardzkiego i wówczas okazało się , że kwestia ta nie jest 

uregulowana. W tej sytuacji konieczne jest podjęcie stosowanej uchwały.  
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Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zasad 

używania flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zasad używania 

flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zasad używania flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

 

f) odwołania członka Rady Powiatu ze składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 

co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie odwołania członka Rady Powiatu ze składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odwołania członka 

Rady Powiatu ze składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odwołania 

członka Rady Powiatu ze składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie odwołania członka Rady Powiatu ze składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

g) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku, co przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania 

członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania 

członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
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Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

h) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 
 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015. Poinformował, że najważniejsze 

zmiany dotyczą zwiększenia dochodów o kwotę 113.504,40 zł z tytułu dofinansowania prac 

polegających na utworzeniu inicjalnych baz danych geodezyjnych ewidencji sieci uzbrojenia i 

baz danych obiektów topograficznych. Powyższe środki pochodzą z Związku Celowego 

Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego. 

Radny – Marek Anusz zapytał czy wkład własny powiatu do w/w projektu wynosi 1500 zł. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto potwierdził, że wkład własny do w/w projektu 

stanowi 1 %, czyli 1500 zł.  

Radny – Marek Anusz zapytał jakie środki zostały zaoszczędzone w ramach budowy boiska 

sportowego.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że przesunięto środki w 

wysokości 20.000 zł z działu  926 – kultura fizyczna.  

Radny – Marek Anusz zapytał o środki w wysokości  123.659,98 zł w dziale pomoc 

społeczna.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że środki te związane są z 

urealnieniem  kosztów związanych z utrzymaniem dzieci w pieczy zastępczej  oraz  

zmniejszeniem planu dochodów na utrzymanie dzieci z terenu innych powiatów w wyniku 

wygaśnięcia niektórych porozumień.   

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za - 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015,  w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

i) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2015 – 2025, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały - zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego 

na lata 2015 – 2025. 
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Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie -  zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie -  zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu -  zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025,  w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.4 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poprosił o przekazanie 

informacji dotyczących sytuacji bieżącej Szpitala Powiatowego w Białogardzie. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poinformował, że firma, która złożyła ofertę 

dzierżawy udziałów obecnie przeprowadza audyt szpitala. Oświadczył, że do dnia 16 marca 

2015 roku firma ma czas na złożenie oferty końcowej. Przypomniał, że firma może 

wydzierżawić udziały na 25 lat z prawem pierwokupu pakietu dzierżawionego po 8 latach - 

jeżeli firma sie wywiąże ze wszystkich zapisów umowy. Dodał, że jest to duża firma, 

notowana na giełdzie papierów wartościowych. Na dzień dzisiejszy podmiot ten prowadzi 10 

szpitali na terenie kraju i 16 dużych przychodni specjalistycznych. Odnośnie negocjacji 

dotyczących nadlimitów szpitala za 2014 rok poinformował, że szpital wypracował nadlimity 

na kwotę  5.200.000 zł, a Narodowy Fundusz Zdrowia zaproponował kwotę 3.990.000 zł. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał co z pozostałą kwotą. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poinformował, że szpital ma dwa wyjścia: albo 

przyjąć zaproponowaną przez NFZ kwotę, jednocześnie rezygnując z dochodzenia przed 

sądem pozostałej kwoty lub nie dostać niewielkie środki i walczyć przed sądem o pozostałą 

kwotę nadlimitów. Dodał, że procesy przed sądem są długotrwałe i kosztowne. 

Radna - Beata Pawlik zapytała, czy należy przez to rozumieć, że dług szpitala wzrósł o 

kolejne 300.000 zł. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda udzielił pozytywnej odpowiedzi. 

Radna - Beata Pawlik zapytała - co dalej i skąd szpital pozyska brakujące środki. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda przypomniał, że szpital nie może odmówić 

pacjentowi przyjęcia do szpitala. Nie ma rozwiązań systemowych takich, aby szpital mógł 

pozyskać dodatkowe dochody. Nadal przerzuca się odpowiedzialność na samorząd, jako 

organ tworzący i prowadzący szpital. Prezes szpitala już dzisiaj wie, że szpital za trzy 

miesiące br. wykonał kontrakt na chirurgii na poziome 260 % i w tej sytuacji oddział 

praktycznie mógłby być  zamknięty. 

Radny - Jan Połuboczko oświadczył, że jego zdaniem nie należało podpisywać umowy z 

NFZ, tylko iść z tą sprawa do sądu. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda oświadczył, że gdyby np. w zeszłym roku szpital nie 

przyjąłby propozycji NFZ odnośnie nadlimitów to strata szpitala wynosiłaby  nie 1.000.000 

zł, a 5.000.000 zł. 

Radna - Beata Pawlik oświadczyła, że jej zdaniem dążenie do prywatyzacji szpitala 

spowoduje to, że za chwilę tej chirurgii i tak nie będzie. 
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Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda oświadczył, że nie zgadza się z wypowiedzią radnej. 

Dodał, że na dzień dzisiejszy zobowiązania na szpitalach powiatowych w Polsce przekraczają 

12 mld zł. Zadłużenie to nie tylko problem szpitala w Białogardzie.   

Radny - Jan Połuboczko oświadczył, że przecież są w Polsce szpitale, które się bilansują. 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto przypomniał, że nasz szpital w Białogardzie nie 

jest typowym szpitalem powiatowym, ponieważ typowy szpital liczy około120 łóżek, a nasz 

ponad 360. 

Radny - Jan Połuboczko zapytał, czy jest program restrukturyzacji szpitala w formie 

dokumentu. 

Wicestarosta Białogardzki - Piotr Pakuszto poinformował, że są pewne koncepcje, ale nie w 

formie dokumentu. 

Radny - Jan Połuboczko zapytał, kiedy radni otrzymają dokument dotyczący reform w 

szpitalu. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poprosił, aby radni poczekali na decyzję firmy, która 

zainteresowana jest dzierżawą udziałów, czyli do 16 marca br. 

Radny - Jan Połuboczko zapytał o postępy prac związanych z budową bloku operacyjnego. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poinformował, że prace przebiegają zgodnie z 

harmonogramem. Zaangażowanie środków na dzień dzisiejszy wynosi 4.400.000 zł (całe 

przedsięwzięcie 10.000.000 zł). Inwestycja zostanie ukończona w listopadzie 2016 roku. 

Radny - Jan Połuboczko przypomniał, że blok operacyjny przy ulicy Szpitalnej (zgodnie z 

decyzją) może działać do czerwca 2016 roku. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poinformował, że blok ma pozwolenie do końca 2016 

roku. Dodał, że jest to problem ogólnopolski i Ministerstwo Zdrowia już pracuje nad 

wydłużeniem w/w pozwoleń. 

Radny - Bogusław Stanczewski przypomniał, że decyzja o przekształceniu szpitala w spółkę 

została podjęta przez Radę Powiatu w poprzedniej kadencji. Obecna Rada postępuje zgodnie 

z wytycznymi zawartymi w ustawie o działalności leczniczej. Oświadczył, że ma nadzieję, że 

firma, która zainteresowania jest dzierżawą udziałów zdecyduje się na to. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poinformował, że dzisiaj szpital nie borykałby się z 

problemami, gdyby w 2008 roku w ferworze awantury politycznej pewne ugrupowanie nie 

podjęło decyzji, aby środki w wysokości 30.000.000 zł przyznane na budowę bloku 

operacyjnego w Białogardzie zostały wstrzymane  i przekazane z powrotem do budżet 

państwa.  W tej sytuacji w 2010 roku Powiat musiał podjąć decyzję o budowie bloku 

operacyjnego, ponieważ działający blok nie spełniał wymagań, a to groziło zamknięciem 

szpitala. Starosta stwierdził, że gdyby wówczas środki z budżetu państwa trafiły do powiatu 

to obecnie powiat dysponowałby kwotą 10.000.000 zł, która mogła by być przeznaczona na 

systematyczne pokrywanie zobowiązań szpitala. 

Radny - Marek Anusz oświadczył, że wielokrotnie z poprzedniej kadencji radni opozycyjni 

prosili dyrektora szpitala o przedstawienie planu naprawczego szpitala. Nie można więc 

zarzucać radnym przedniej kadencji, że nic nie robili w tym kierunku. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda przypomniał, że w 2000 roku powiat spłacił 

wszystkie zobowiązania szpitala (10.000.000 zł.) i szpital rozpoczął działalność z czystym 

kontem. 

Radny - Jan Połuboczko zaproponował zorganizowanie posiedzenia Sesji Rady Powiatu na 

temat szpitala z uwagi na wiele pytań i niejasności. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poprosił, aby na obecnym etapie rozmów związanych 

z wydzierżawieniem udziałów unikać sytuacji, które mogłyby niekorzystnie wpłynąć na 

decyzję firmy. 

Radny - Marek Anusz zadał pytania dotyczące informacji o działalności Zarządu Powiatu w   

Białogardzie w okresie pomiędzy III a V Sesją Rady Powiatu w Białogardzie. Zapytał 
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dlaczego ogłoszono czwarty przetarg na sprzedaż działek przy ulicy Zwycięstwa w 

Białogardzie. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda oświadczył, że ogłoszono kolejny przetarg, ponieważ 

nie było osób zainteresowanych kupnem działek. 

Radny - Marek Anusz zapytał o skład rady nadzorczej szpitala. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poinformował, że skład rady nadzorczej szpitala 

wchodzą: Ryszard Jankowiak, Dariusz Dudkiewicz, Leszek Kawa i Jerzy Świecki. 

Radny - Marek Anusz zapytał dlaczego Zarząd Powiatu negatywnie zaopiniował wniosek 

Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty odnośnie budowy ścieżek rowerowych. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poinformował, że Zarząd Powiatu negatywnie 

zaopiniował w/w wniosek, ponieważ wskaźniki finansowe uniemożliwiają wpisane tej 

inwestycji do wieloletniej prognozy finansowej powiatu.   

Radny - Marek Anusz zapytał Starostę o działania związane z budową ścieżki rowerowej  

Białogard - Karlino. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poinformował, że zadanie to będzie realizowane 

przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w ramach modernizacji drogi wojewódzkiej 163. Dodał, że 

powiat zrobił na swój koszt podział geodezyjny. 

Radny - Marek Anusz zapytał czy ścieżka zostanie wykonana w tej kadencji. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poinformował, że na 2016 rok planowany jest remont 

odcinka drogi wojewódzkiej 163  i ma nadzieję, że wówczas zostanie wykonana również 

ścieżka.   

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
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